
Протокол №2 

засідання циклової комісії загальноосвітніх дисциплін від 26.09.2024 

Голова: Сташків О. Д. 

Секретар: Ковальчук І. В. 

Присутні: Сташків О. Д., Людкевич У. І., Гасюк Г. Г., Науменко  В. Б., 

Ковальчук І. В., Кузик І. В., Парійчук К. Р., Москалюк І. Р., Івасєчко С. Я., 

Полетко Т. М., Снігур А. А., Копійчак О. С., Литвин Т. М.  

Відсутні: Мельник Н. М.  

Сумісники: Цогла О. О., Горбатий І. Т.  

 

Порядок денний: 

1. Обговорення положення про порядок оцінювання знань здобувачів освіти 

із предметів профільної програми середньої освіти. 

2. Обговорення та затвердження плану методичних семінарів циклової 

комісії.  

3. Обговорення якості знань студенів І курсів із загальноосвітніх дисциплін. 

4. Організацію виховної роботи викладачами циклової комісії.  

5. Внесення і затвердження змін до індивідуальних планів. 

6. Затвердження плану роботи студентського об’єднання «Берегиня». 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Інформацію методиста Академії Парійчук К . Р. про порядок оцінювання знань 

здобувачів освіти із предметів профільної програми середньої освіти. 

ВИСТУПИЛИ: 

Людкевич У. І. наголосила на доцільності проведення обов’язкових письмових 

робіт (контрольні, практичні, самостійні) в очному форматі.  

Москалюк І. В. запропонувала зберігати письмові роботи здобувачів освіти 

впродовж навчального року. 

УХВАЛИЛИ:  

Інформацію взяти до відома. Оцінювати здобувачів освіти згідно Положення.  

 

2. СЛУХАЛИ: 

Відповідальну за проведення методичних семінарів Людкевич У. І., яка 

представила колективу циклової комісії план проведення методичних 

семінарів циклової комісії у 2024-2025 н.р.  

ВИСТУПИЛА: 

Ковальчук І. В. Запропонувала додати до тематики методичних семінарів 

інформацію про використання штучного інтелекту при навчанні і викладанні 

загальноосвітніх дисциплін. 

 



УХВАЛИЛИ: 

Затвердити план методичних семінарів циклової комісії загальноосвітніх 

дисциплін на 2024-2025 н. р. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Голову циклової комісії Сташків О. Д. щодо досить низької якості знань 

деяких здобувачів освіти з загальноосвітніх дисциплін. 

ВИСТУПИЛИ: 

Копійчак О. С. запропонувала проводити додаткові консультації для 

здобувачів освіти, які мають труднощі з навчанням.  

Снігур А. А. наголосив на необхідності особливу увагу звертати на 

відставання здобувачів освіти з дисциплін, які є обов’язковими на НМТ.  

УХВАЛИЛИ:  

Інформацію взяти до відома, посилити роботу зі здобувачами освіти з 

низьким рівнем знань зі загальноосвітніх дисциплін. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Відповідальну за виховну роботу циклової комісії Кузик І. В., яка представила 

членам циклової комісії план виховної роботи циклової комісії. Наголосила на 

необхідності систематично організовувати і проводити диспути, круглі столи, 

прес-конференції з найбільш важливих подій в країні і світі, екскурсії, виховні 

години патріотичного і соціального спрямування. 

ВИСТУПИЛА: 

Полетко Т .М. запропонувала частіше проводити для здобувачів освіти 

національно-патріотичні заходи, приурочені до певних історичних подій.  

УХВАЛИЛИ:  

Інформацію прийняти до відома, викладачам циклової комісії посилити виховну 

роботу.  

 

5. СЛУХАЛИ: 

Голову циклової комісії Сташків О. Д. про зміни в індивідуальних планах 

викладачів.  

УХВАЛИЛИ:  

Внести і затвердити зміни до індивідуальних планів викладачів. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Керівника студентського об’єднання «Берегиня» Гасюк Г. Г., яка представила 

на розгляд та обговорення план роботи студентського об’єднання на 2024-

2025  н. р. Мета організації та роботи об’єднання полягає у самореалізації та 

самовдосконаленні здобувачів освіти.  

  



УХВАЛИЛИ: 

Затвердити план роботи студентського об’єднання «Берегиня» 

  

  

 

 

Голова циклової комісії                                      доктор філософії Сташків О. Д. 

                 

Секретар                                                                                             Ковальчук І. В.  

 


